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Št.: 03201-2/2009 
Dne: 7.4.2009                    

Z A P I S 
 

18. seje Občinskega sveta Občine Postojna z dne 7.4.2009 ob 16. uri v  Prostorih jamskega 
dvorca v Postojni. 
 
PRISOTNI SVETNIKI: SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, MAGAJNA Irena, 
KONRAD Tea, PAVLOVEC Miran, IPAVEC Florijana, TIRINGER Tomislav, ŽAGAR David, 
KNAFELC Livij, KNIFIC Jernej, ČERNAČ Zvone, GLAVAČ Ana, SIMČIČ Janko, FAJDIGA 
Dominik, STEGEL Boštjan, KLANJŠEK Tina, MUHIČ Darko, VESEL Samo, BAJC Josip, 
JAKIN ČERNE Magda, PAHOR Karmen, MILAVEC Roman in JURCA Franc.  
 
OPRAVIČENO ODSOTNI:UHELJ Miha. 
 
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan Občine Postojna, KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave,  SMAGEJ NARED Aneta, pomočnica župana za družbene dejavnosti, VIČIČ 
ULJAN Vanja, pomočnica župana za finance, SIMŠIČ Marko, predsednik Nadzornega odbora, 
ŠIBENIK Edi, direktor podjetja Kovod Postojna in  JAPELJ Tončka, zapisničarka. 
NOVINARJI: ZAVADLAV Stana, BROVČ Gabrijela, PODJED Matevž, KAMPOS Barbara, 
MULEC Sabrina,  JAKSETIČ Dragica, FERKO Lori,  RUPNIK Veronika in Studio Proteus. 
 
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo.  
Povedal je, da predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo. Sprejet in obravnavan je bil 
 

D n e v n i     r e d : 
1. Potrditev zapisa 17. seje  
2. Kadrovske  zadeve  

• Imenovanje predstavnika občine v svet Bolnišnice za ženske bolezni in porodništvo 
Postojna 

• Imenovanje treh predstavnikov občine v svet OŠ Prestranek 
• Imenovanje treh predstavnikov občine v svet OŠ Miroslava Vilharja Postojna  
• Imenovanje dveh predstavnikov občine v svet ZD dr. Franca Ambrožiča Postojna 
• Imenovanje člana Nadzornega odbora  
• Imenovanje člana Uredniškega odbora Postojna 1909 
• Imenovanje Občinske volilne komisije 

3. Predlogi za podelitev priznanj Občine Postojna »23. april« za leto 2009 
4. Ponovna obravnava Odloka o praznikih Občine Postojna  
5. Ponovna obravnava Odloka o priznanjih in nazivih Občine Postojna  
6. Sprejem Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda za izobraževanje odraslih, šport,  kulturo in 
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ostale družbene dejavnosti  
7. Sprejem Odloka o zaključnem računu občine Postojna  za leto 2008  
8. Sprejem sklepa o spremembi  sklepa o določitvi območij parkiranja in cen parkirnin  
9. Sprejem Odloka o ustanovitvi skupnega organa občin Postojna in Pivka za izvrševanje 

ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Kovod Postojna, vodovod, kanalizacija d.o.o. 
Postojna  

10. Sprejem sklepa o ugotovitvi javnega interesa – telovadnica Srednje gozdarske in lesarske 
šole Postojna 

11. Promet z nepremičninami  
12. Pobude in vprašanja in odgovori na pobude in vprašanja 

Ad 1) 
POTRDITEV ZAPISA 17. SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 
Zapis je bil posredovan z gradivom za sejo. Pripomb ni bilo in sprejet je bil 
 

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna potrjuje zapis 17. seje občinskega sveta z dne 26.2.2009. 
 
ZA  12 glasov od 19 prisotnih, PROTI 1. 
 

Ad 2) 
KADROVSKE ZADEVE 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
SIMČIČ Janko, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
predstavil delo in stališče komisije. 
Razpravljali so: Jakin Černe Magda, Žagar David,  Vesel Samo, Bajc Josip, župan in podžupan. 
  

a) Imenovanje predstavnika občine v svet Bolnišnice za ženske bolezni in porodništvo. 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V svet Bolnišnice za ženske bolezni in porodništvo Postojna se kot predstavnika Občine Postojna  
imenuje  DEJAN GLAVAČ, Globočnikova ulica 18, Postojna.  

2. 
Član sveta zavoda je imenovan za mandatno dobo 4 let.  
 
ZA  11 glasov  od 21  prisotnih, PROTI 10 glasov 
 
b) Imenovanje treh predstavnikov občine v svet Osnovne šole Prestranek 
ČERNAČ Zvone, podžupan je predlagal, da se v svet OŠ Prestranek namesto Petohleb Uroša 
imenuje Fatur Branka. 
ŽUPAN je dal na glasovanje 

s k l e p 
V svet Osnovne šole Prestranek se imenujejo: 
Černač Zvone, Fatur Branko in Pavlovec Miran. 
ZA   8 glasov  od 21 prisotnih, PROTI  10. Sklep ni bil sprejet. 
 
Predlagani  

s k l e p 
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V svet Osnovne šole Prestranek se imenujejo: 
Černač Zvone, Petohleb Uroš in Pavlovec Miran. 
ZA 5 glasov od 21 prisotnih, PROTI 7 glasov ni bil sprejet. 
ŽUPAN je povedal, da bo imenovanje predstavnikov v svet OŠ Prestranek predlagano na 
naslednji seji. 
 
c) imenovanje treh predstavnikov občine v svet Osnovne šole M. Vilharja Postojna 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V svet Osnove šole Miroslava Vilharja Postojna se kot predstavnike Občine Postojna  imenujejo: 
- ANA GLAVAČ, Globočnikova ulica 18, Postojna, 
- TOMISLAV TIRINGER, Pod Jelovico 29, Postojna. 
- IRENA MAGAJNA, Tržaška cesta 40, Postojna. 

2. 
Člani sveta zavoda so imenovani za mandatno dobo 4 let. Mandat novemu svetu zavoda prične 
teči z dnem prve - konstitutivne seje sveta. 
 
ZA   16 glasov  od 21 prisotnih, PROTI  3 
 
d) Imenovanje dveh predstavnikov občine v svet Zdravstvenega doma dr. F. Ambrožiča 
Postojna 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V svet Zdravstvenega doma dr. Franca Ambrožiča Postojna se kot predstavnika Občine Postojna 
imenujeta: 
- DANICA HRVATIN MAHNIČ, Ulica 1. maja 2, Postojna, 
- TEA KONRAD, Tržaška cesta 35, Postojna.  

2. 
Člana sveta zavoda sta imenovana za mandatno dobo 4 let.  
 
ZA 13 glasov od 21 prisotnih, PROTI  5. 
 
 
e) Razrešitev in imenovanje  člana Nadzornega odbora  
Sprejet je bil 

u g o t o v i t v e n i    s k l e p 
 
Občinski svet občine Postojna ugotavlja, da je članu Nadzornega odbora občine Postojna g. 
Pavlu Vrtovcu, Pod Ostrim Vrhom 6, Postojna, zaradi smrti prenehalo članstvo v Nadzornem 
odboru Občine Postojna.  
 
ZA 19 glasov od 21 prisotnih, PROTI -. 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
1. 

V Nadzorni odbor občine Postojna se imenuje SIMON OŠO, Cesta na Kremenco 7, Postojna.  
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2. 
Ta sklep velja takoj. 
ZA 12 glasov od 21 prisotnih, PROTI 5. 
f) Razrešitev in imenovanje člana Uredniškega odbora Postojna 1909 
Sprejet je bil 

u g o t o v i t v e n i    s k l e p 
 
Občinski svet občine Postojna ugotavlja, da je članu Uredniškega odbora javnega glasila Občine 
Postojna »Postojna 1909« g. Pavlu Vrtovcu, Pod Ostrim Vrhom 6, Postojna, zaradi smrti 
prenehalo članstvo v Uredniškem odboru javnega glasila Občine Postojna »Postojna 1909«.  
 
ZA 18 glasov od 21 prisotnih, PROTI – 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V Uredniški odbor javnega glasila Občine Postojna »Postojna 1909« se kot člana imenuje: 
NIKA ROT, Studeno 104, Postojna. 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
ZA 11 glasov od 21 prisotnih, PROTI 1. 
 
g) Imenovanje Občinske volilne komisije  
SIMČIČ Janko je predstavil predlog. 
Razpravljali so: Knafelc Livij, Simčič Janko, podžupan Černač Zvone, Pahor Karmen, Bajc 
Josip, Jurca Franc, Ipavec Florijana, podžupanja Srebotnjak Borsellino Margareta.  
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
1. 

V Občinsko volilno komisijo se imenujejo: 
- predsednik: BOŠTJAN UDOVIČ, Pivška ulica  1a, Postojna 
- namestnica predsednika: MATEJA GERŽINA, Tomšičeva ulica  22 a, Postojna  
- član: MIRAN ŠKRINJAR, Koče 23, Prestranek 
- namestnica člana: JOŽICA KOBAL, Dilce 14, Postojna 
- član: VIKO LESKOVEC, Koče 27, Prestranek 
- namestnik člana: ALVIN ŽAGAR, Razdrto 12, Hruševje                                                       
- članica: SAŠA BERGOČ, Log 17, Postojna 
- namestnica članice: KARMEN PROGAR, Kosovelova ulica 1 f,  Postojna 

2. 
Občinska volilna komisija je imenovana za štiri leta.  
 
ZA 15 glasov od 21 prisotnih, PROTI -. 
 
 

Ad 3) 
PREDLOGI ZA PODELITEV PRIZNANJ OBČINE POSTOJNA 23. APRIL ZA LETO 

2009 
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Gradivo je bilo posredovano z dodatnim gradivom. K tej točki je bil vabljen g. Edvard Progar 
predsednik Odbora za podelitev priznanj 23. april, ki pa je svojo odsotnost opravičil in je po 
njegovem pooblastilu predlog predstavila 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, podžupanja.  
ŽUPAN je povedal, da bodo priznanja podeljena na svečani akademiji 23. aprila, ko bodo tudi s 
sklepom imenoval delegacije za položitev venca v Rižarni, Ulici Via Gegha in na drugih 
pokopališčih. 
Razprave ni bilo  in soglasno z 20. glasovi  je bil sprejet  

s k l e p 
V letu 2009 se podeli tri priznanja Občine Postojna »23. april«, ki jih prejmejo: 
1.  ZDRUŽENJE ŠOFERJEV IN AVTOMEHANIKOV OBČINE POSTOJNA 
     Globoka pot 11, Prestranek, 
2.  SANDI CURK, Župančičeva ulica 4, Postojna, 
3.  FRANC ŠIRCA, Kidričevo naselje 11, Postojna 

 
Ad 4) 

PONOVNA OBRAVNAVA ODLOKA O PRAZNIKIH OBČINE POSTOJNA 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je predstavil predlog odloka. 
Razpravljali so: Jurca Franc, Bajc Josip, Žagar David, Pahor Karmen, Knafelc Livij, Jakin Černe 
Magda, podžupanja S. Borsellino Margareta, Vesel Samo, podžupan Černač Zvone, župan Jernej 
Verbič, Simčič Janko, Fajdiga Dominik, Stegel Boštjan.  
Sledil je odmor na predlog podžupana. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet Občine Postojna sprejema Odlok o praznikih Občine Postojna. 
 
ZA 12 glasov od 21  prisotnih, PROTI 8 
 
ŽUPAN je predlagal sklep o razpisu referenduma, nato je na predlog Pahor Karmen odredil 
odmor. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Jurca Franc, Žagar David, Milavec Roman. 
Sprejet je bil  

s k l e p 
1.  

Razpiše se naknadni referendum o uveljavi Odlok o praznikih Občine Postojna, ki ga je Občinski 
svet občine Postojna sprejel na 18. seji dne 07.04.2009. 

2.  
Referendum se razpisuje za celotno območje občine Postojna. 

3.  
Za dan razpisa referenduma se šteje 28.04.2009 in s tem datumom začnejo teči roki za opravila, 
ki so potrebna za izvedbo referenduma. 
 

4.  
Referendum se izvede v nedeljo, dne 07.06.2009. 
 

5.  
Referendumsko vprašanje se glasi: 
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»Ali se strinjate s tem, da se uveljavi Odlok o praznikih Občine Postojna, ki ga je Občinski svet 
občine Postojna sprejel na 18. seji 7. aprila 2009, ki kot občinski praznik določa 14. april v 
spomin na dan, ko je domačin Luka Čeč 14. aprila 1818 odkril nove dele Postojnske jame in kot 
dan spomina občine Postojna 23. april kot spomin na strahote I. in II. svetovne vojne, na 
vrednote TIGR-a, NOB in osamosvojitvene vojne ter v spomin na žrtve z območja občine 
Postojna?« 

ZA       PROTI 
 

6.  
Glasovnica mora biti opremljena s štampiljko Občine Postojna. 
 

7.  
Postopek za izvedbo referenduma vodi občinska volilna komisija. 
 

8.  
Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
ZA 20 glasov od 22 prisotnih, PROTI 1. 
        

 
Ad 5) 

PONOVNA OBRAVNAVA ODLOKA O PRIZNANJIH IN NAZIVIH OBČINE 
POSTOJNA 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
MAGAJNA Irena je predstavila stališče Odbora za družbene dejavnosti. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališče Statutarno pravne komisije. 
Razpravljali so: Vesel Samo, župan. 
 
VESEL Samo je vložil amandma 
»Spremeni se prvi stavek prvega odstavka 3. člena tako, da se glasi: Odločitev o dodelitvi 
priznanj iz 1. do 4. točke prejšnjega člena sprejme Občinski svet Občine Postojna na predlog 
komisije, ki jo imenuje Občinski svet.« 
Glasovanje o amandmaju je bilo naslednje.  
ZA  8 glasov  od 22 prisotnih, PROTI 12,  amandma ni bil sprejet. 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o priznanjih in nazivih  Občine Postojna.  

ZA 13 glasov od 22 prisotnih, PROTI 8. 

 
Ad 6) 

SPREJEM ODLOKA O USTANOVITVI  JAVNEGA ZAVODA ZA IZOBRAŽEVANJE 
ODRASLIH, ŠPORT, KULTURO IN OSTALE DRUŽBENE DEJAVNOSTI 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
Pri tej točki je bila prisotna Smagaj Nared Aneta, pomočnica župana za družbene dejavnosti, 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, podžupanja je predstavila predlog odloka.  
ČERNAČ Zvone, podžupan je prevzel vodenje seje. 
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Razpravljali so: Žagar David, Jakin Černe Magda, Vesel Samo, Fajdiga Dominik, Konrad Tea, 
Tiringer Tomo, Knafelc Livij, Bajc Josip, Simčič Janko, Stegel Boštjan, podžupanja, podžupan, 
župan. 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o ustanovitvi  Javnega zavoda za izobraževanje 
odraslih, šport, kulturo in ostale družbene dejavnosti upoštevajoč pripombo Statutarno pravne 
komisije in pripombe iz razprave. 
ZA 18 glasov od 20 prisotnih,  PROTI – 
 

 
Ad 7) 

SPREJEM ODLOKA O ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA OBČINE POSTOJNA 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in sklepi odborov z dodatnim gradivom. 
Pri tej točki  sta bila prisotna Vičič Uljan Vanja, pomočnica župana za finance in Simšič Marko, 
predsednik Nadzornega odbora občine Postojna.  
ČERNAČ Zvone, podžupan  in VIČIČ Uljan Vanja  sta dala uvodno obrazložitev. 
SIMŠIČ Marko, predsednik NO je predstavil stališče odbora. 
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Jakin Černe Magda, Muhič Darko, Konrad Tea, Glavač Ana, 
Bajc Josip, Srebotnjak Borsellino Margareta ter V. Uljan Vanja, direktorica občinske uprave, 
župan in podžupan, ki so odgovarjali na vprašanja iz razprave.  
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o Zaključnem računu proračuna občine Postojna 
za leto 2008. 
ZA 10 glasov od 17 prisotnih, PROTI - 
 
ŽUPAN je v nadaljevanju vodil sejo. 
 

Ad 8) 
SKLEP O SPREMEMBI SKLEPA O DOLOČITVI OBMOČIJ PARKIRANJA IN CEN 

PARKIRNIN 
Predlog je bil posredovan z vabilom za sejo  in z dodatnim gradivom. 
V razpravi je sodeloval Vesel Samo, župan. 
 
Soglasno s 16. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. člen  

Tretji odstavek drugega člena sklepa štev. 03201-1/2009-63 z dne 26.2.2009 se spremeni tako da 
se glasi: 

»Na ostalih javnih parkiriščih parkiranje ni časovno omejeno,  v bližini  šol in vrtcev pa se lahko  
med 6.00 in 8.00  uro omeji na 10 minut.« 
 

2. člen 
Ostale določbe sklepa štev. 03201-1/2009-63 z dne 26.2.2009 ostanejo nespremenjene.  
 
 

Ad 9) 
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SPREJEM ODLOKA O USTANOVITVI SKUPNEGA ORGANA OBČIN POSTOJNA IN 
PIVKA ZA IZVRŠEVANJE USTANOVITELJSKIH PRAVIC V JAVNEM PODJETJU 

KOVOD POSTOJNA, VODOVOD, KANALIZACIJA D.O.O. POSTOJNA 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. Pri tej točki je bil 
prisoten Edi Šibenik, direktor podjetja Kovod Postojna. 
ŽUPAN je podal kratko obrazložitev. 
Razpravljali so: Vesel Samo, Jakin Černe Magda, Konrad Tea, Bajc Josip. Dikektor Kovoda in 
podžupan sta odgovarjala na vprašanja. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1.  

Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o ustanovitvi skupnega organa občin Postojna in 
Pivka za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Kovod Postojna, vodovod, 
kanalizacija d.o.o. Postojna. 

2.  
Razveljavi se sklep občinskega sveta občine Postojna štev. 03201-7/2008 z   dne 29.10.2008 o 
sprejemu Odloka o ustanovitvi skupnega organa občin Postojna in Pivka za izvrševanje 
ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju Kovod Postojna, vodovod, kanalizacija d.o.o. Postojna. 
 
ZA 9 glasov od 16 prisotnih, PROTI 3. 
 

Ad 10) 
SPREJEM SKLEPA O UGOTOVITVI JAVNEGA INTERESA – TELOVADNICA 

SREDNJE GOZDARSKE IN LESARSKE ŠOLE POSTOJNA 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je odločanje pri tej točki umaknil, ker občina ni prejela vloge za odmero komunalnega 
prispevka in tudi ne razpolaga s podatki, na podlagi katerih bi lahko svetnikom pripravili 
natančnejše izračune.  
Ko bodo pridobljeni podatki, bo predlog obravnavan na korespondenčni seji. 
 

Ad 11) 
PROMET Z NEPREMIČNINAMI 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
Razpravljali so: Srebotnjak Borsellino Margareta, direktorica občinske uprave, Bajc Josip, 
Milavec Roman. 
 
Soglasno s 15. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja občine Postojna za leto 2009 št.2., v priloženi vsebini. 
 
Soglasno s 15. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem občine Postojna za leto 2009 št. 3, z nepremičninami, katerih posamična vrednost 
predvidoma ne presega 30.000€, v priloženi vsebini.  
 
Soglasno s 15. glasovi je bil sprejet 
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s k l e p 
1. 

Ukine se status javno dobro na nepremičninah, par. št. 2718/10 pot v površini 320 m2, par. št. 
2718/7 pot v površini 60 m2, par. št. 2718/12 pot v površini 120 m2, par. št. 2720/11 pot v 
površini 105 m2, par. št. 2720/12 pot v površini 169 m2 in par. št. 2720/13 pot v površini 77 m2, 
vse vpisane v z.k. vl. št. 236 k.o. 2483 Razdrto kot Javno dobro ( ceste in pota).  
 

2. 
Občinski upravni organ izda ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa javno dobro in vzpostavitvi 
lastninske pravice na nepremičninah iz prejšnje točke. Odločba je podlaga za vpis lastninske 
pravice v zemljiško knjigo. 

3. 
Sklep začne veljati takoj. 
 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Ukine se status Družbene lastnine v splošni rabi na zemljišču, par. št. 2611/48 dvorišče v 
površini 28 m2 in par. št. 2611/50 dvorišče v površini 172 m2, obe vpisani v z.k. vl. št. 2196 k.o. 
2490 Postojna kot Družbena lastnina v splošni rabi. 

2. 
Občinski upravni organ izda ugotovitveno odločbo o ukinitvi statusa javno dobro in vzpostavitvi 
lastninske pravice na nepremičninah iz prejšnje točke. Odločba je podlaga za vpis lastninske 
pravice v zemljiško knjigo. 
 

3. 
Sklep začne veljati takoj. 
ZA 14 glasov od 15 prisotnih, PROTI - 
 
Soglasno s 15. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. 

Nepremičninam: 
- parc. št. 2618/1 pot v izmeri 1770 m2, parc. št. 2650 pot v izmeri 3469 m2, parc. št. 

2651/1 pot v izmeri 1093 m2, parc. št. 2651/3 pot v izmeri 2160 m2, parc. št. 2656 pot v 
izmeri 20797 m2, parc. št. 2657 pot v izmeri 3417 m2 in parc. št. 2658 pot v izmeri 4143 
m2, vpisanih v zemljiškoknjižnem vložku št. 2940 k.o. Postojna,  

- parc. št. 1932/2 pot v izmeri 14657 m2, parc. št. 1938/2 cesta v izmeri 11799 m2, parc. št. 
1938/1 pot v izmeri 15198 m2, parc. št. 1943 pot v izmeri 110 m2, parc. št. 1944 pot v 
izmeri 18645 m2, parc. št. 1945 pot v izmeri 2650 m2, vpisanih v zemljiškoknjižnem 
vložku št. 579 k.o. Matenja vas, in  

- parc. št. 932/2 pot v izmeri 1507 m2, vpisani v zemljiškoknjižnem vložku št. 264 k.o. 
Stara vas, se ukine status javnega dobra. 

 
2. 

Nepremičnine iz prejšnje točke se po pravnomočnosti upravne odločbe o ukinitvi statusa javnega 
dobra vpišejo v zemljiško knjigo Okrajnega sodišča v Postojni z vknjižbo lastninske pravice v 
korist Občine Postojna.  
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3. 
Sklep začne veljati takoj. 
 
Soglasno s 15. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. člen 

Občinski svet občine Postojna daje soglasje Javnemu podjetju Kovod Postojna d.o.o., Postojna,  
za  nakup parcel št. 2359/6, 2359/7 in 2359/10, vse k.o. Postojna, po ceni 38 EUR/m2, v skupni 
vrednosti  28.424 EUR. 

2. člen 
Ta sklep se lahko uporablja, ko ga potrdi Občinski svet občine Pivka.  

 
Ad 12) 

POBUDE IN VPRAŠANJA IN ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

1. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta  je prosila za odgovor na vprašanje s 
prejšnje seje glede sredstev iz državnega rebalansa proračuna, v katerem je bila 
navedena postavka, ki se je nanašala na Kmetijsko gozdarsko zbornico Postojna.  
 

2. KONRAD Tea je vprašala kdaj je predviden zaključek krožišča naprej od Mercatorja. 
 

3. Stanovalci Rožne ulice vprašujejo ali je možno urediti enosmerni promet, ker 
primanjkuje mest za parkiranje. 
 

4. TIRINGER Tomislav je vprašal glede komunalnega urejanja območja v Goričci in 
Stari vasi. Odtok ni urejen, cesto je lani Primorje uničilo s prevozi, podobno  je tudi z 
drugo cesto. Potrebno je urediti tudi javno razsvetljavo na tem območju. Kakšne 
aktivnosti za letos predvideva družba Primorje?  
 

5. Najemniki poslovnih prostorov na Cankarjevi 6 prosijo za ureditev plačljive cone za 
parkiranje od Ulice 1. maja do dovoza Vojkove ulice, kjer je 11 parkirišč, ki so takoj 
zasedena. 
 

6. ŽAGAR David je prosil za poročilo o realizaciji proračuna za prve tri mesece 2009 – 
po glavnih postavkah. 
 

7. Dal je pobudo, da realizacijo porabe sredstev za novogradnjo osnovne šole Prestranek 
na tem kontu poslovanja preveri in poda poročilo Nadzorni odbor občine Postojna.  
 

8. MILAVEC Roman je dal pobudo, da se čimprej pristopi k ureditvi tržnice, čeprav v 
improvizirani obliki in tako omogoči možnost, da svoje pridelke prodajajo okoliški 
kmetje.  
 

9. Občina naj bi gradila in financirala cesto skozi Glince. Ali je to res? Kdo je plačal 
načrte in koliko je to stalo? 

10. MUHIČ Darko je dal pobudo, da se v bližini Postojne uredi poligon varne vožnje za  
kolesa, motorna kolesa in štirikolesnike. Tako bi bil odpravljen problem divje vožnje po 
naravnem okolju in v okolici naselij.  Primerno bi bilo območje pri Grmači. Tam se že 
izvaja šola vožnje terenskih vozil.  
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11. STEGEL Boštjan je ponovil svojo pobudo s prejšnje seje, glede sklepa za območje 

parkiranja. O tem bi morali obveščati tudi z zgibanko ne samo v časopisu. 
 

12. Glede sanacije plazu v Stranah je dejal, da so narejene sanacije sicer v redu, vendar so 
samo začasne. Celotne sanacije nikakor ni možno kriti iz občinskega proračuna. Dejstvo 
je, da se že doseženi dogovori v prejšnjem mandatu, v tem mandatu bistveno odmikajo. 
Sredstva v državnem proračunu so bila zagotovljena, vendar izginjajo in se prenašajo v 
naslednje leto.  
V občini imamo inštitucije, ki so zadolžene za varnost občanov, njihovega premoženja 
– Civilno zaščito. Kakšne ukrepe so v tem času odkar je v Stranah problematika, 
sprejeli tako glede varovanja ljudi kot njihovega premoženja? 
Potrebno se je aktivneje osredotočiti na to problematiko. 
 

13. FAJDIGA Dominik je vprašal v kolikšni meri se občine dotika situacija holdinga 
Istrabenz. 
 

14. Glede sprejetega odloka o praznikih  je predlagal, da se pristopi k sanaciji rojstne hiše 
L. Čeča in k postavitvi spominskega obeležja na primerni lokaciji.  
 

15. SIMČIČ Janko je dal pobudo, da se prouči možnost odkupa ali financiranja ureditve 
rojstne hiše Luke Čeča in se jo preuredi kot kulturni spomenik.  
 

16. Dal je pobudo, da občinski svet sprejme sklep, da občina prouči možnost zagotovitve 
brezplačnega bivanja v vrtcu za vse otroke ali vsaj za del otrok in s tem ublaži stisko 
številnih staršev.  
 

17. Dal je pobudo, da občina zagotovi oz. plača dnevni topli obrok osebam, ki si tega ne 
znajo oz. ne morejo zagotoviti sami, in sicer v eni od javnih menz, na primer v SGLŠ.  
 
ŽUPAN je povedal, da že potekajo dogovori  z lastnikom rojstne hiše L. Čeča.  
Glede toplega obroka bo pobuda tudi proučena. 
 

18. GLAVAČ Ana je vprašala ali drži, da je Upravna enota zavrnila gradbeno dovoljenje 
za preureditev Titovega trga. Sprašuje se, ali je to nastalo zaradi tega, ker naj bi se 
spomenik padlih borcev za par metrov premaknil zaradi ureditve dostopa do župnišča.  
 

19. Kdaj bo urejeno montažno krožišče pri Titovi cesti in pokopališču? 
 

20. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je vprašala ali je imenovan vodja 
pogajalske skupine med občino Postojna in MORS. 
 

21. Dala je pobudo, da se  župan ponovno sestane s strateškim gospodarskim svetom v 
občini, ker bodo v tej krizi gotovo zelo dobrodošle pobude gospodarstvenikov.  
 

22. Dala je pobudo, da se kolikor je možno, ob obeležitvi stoletnice mesta uredi trg, ki je še 
vedno gradbišče. 
 

23. Kako poteka ustanovitev mestne blagajne? 
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24. Podprla je pobudo glede ureditve hiše L. Čeča.  
 

25. Vprašala je ali je kaj novega v pogajanjih za prostore Karitasa. Rdeči križ ima to 
urejeno, in vprašanje prostora za Karitas bi bila lahko tudi tema pri pogajanjih  z državo 
glede Počka.  
 

26. Kdaj bo krožišče in prehod za pešce v Logu? 
 

27. KONRAD Tea je predlagala, da se organizira prevoz starejših in invalidnih oseb ob 
praznovanju obletnice mesta. 
 

28. Občinski svet je dobil vprašanje podjetja Kreativa kras d.o.o. o pobudi za odpravo 
Odloka o začasnih ukrepih za varovanje območja prostorske ureditve  stanovanjske 
soseske Planina. Ali je bil s strani občine dan odgovor na to? 
 

29. VESEL Samo je opozoril, da za ureditev enosmernega prometa na Rožni ulici niso 
zainteresirani vsi prebivalci, zato je treba to upoštevati. 
 

30. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je dala pisno vprašanje zakaj se na podre 
objekt - stari Istrabenzov bencinski servis na stari cesti proti Mačkovcu oz. 
Raubarkomandi. 
 

31. KNAFELC Livij je ponovil svojo pobudo za ureditev žage v Planini. Na prvo pobudo 
je dobil  odgovor, da Zavod za varstvo naravne in kulturne dediščine na to vprašanje ni 
dal odgovora. Ali bo zavod odgovoril, ali je sploh smiselno dajati take pobude? 
 

32. MAGAJNA Irena je dala pisno pobudo, da pristojne službe ukrepajo, da se odstranijo 
odpadki z divjih odlagališč (avtomobili, staro železo, stroji). V drugih občinah se tako 
odlaganje kaznuje. 
 

33. Popravi naj se njen naslov v sklepu za imenovanje v svet zavoda, njen nov naslov je 
Tržaška cesta 40. 
 

34. PAHOR Karmen je dala pisno pobudo Nadzornemu odboru občine Postojna, da prouči 
ali je sestava stalnih delovnih teles občinskega sveta v skladu s 25. členom Statuta 
občine Postojna.  
 

35. Člani svetniške skupine SD so posredovali pisno vprašanje: Propad Istrabenza in s tem 
lastnina podjetja Kras Postojna v javnosti zbuja skrb kaj se bo zgodilo s turizmom v 
Postojni. Sprašujejo ali občina v povezavi z gospodarsko zbornico Postojna išče 
varjante in rešitve, da podjetje ne zaide v last tujca. 
 

36. Ali ima občina izdelano strategijo obvladovanja socialnega stanja v občini? Ali bi 
kazalo organizirati finančni sklad za obvladovanje razmer na področju sociale? 
 

 
ČERNAČ Zvone, podžupan je podal nekatere odgovore. Ureditev ceste Kosovelova – Reška 
naj bi bila urejena do konca maja, razen hortikulture. 
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Na Rožni ulici ljudje parkirajo in je potrebno najti kompromis in poskusno rešitev na tem delu 
ulice, ter videti ali bo funkcionirala. Problem je samo na prvem delu – od Ceste na Kremenco do 
Doma upokojencev.  
Glede odprave odloka za zavarovanje območja v Planini je pojasnil, da ga je sprejel občinski 
svet in odprava bi pomenila sprostitev pozidave oz. zelo strnjeno pozidavo, čemur prebivalci 
nasprotujejo. Ni primerno odpraviti ta odlok, zato odgovora občina ne bo dajala, saj gre za 
konflikt med zasebnim in javnim interesom.  
Urediti je potrebno območje v  Goričci in Stari vasi, to se bo v letošnjem letu uredilo. Načrti 
glede bivše betonarne so pogojeni s sprejemom prostorskega načrta,   ki je sedaj v javni 
razgrnitvi.  
Za  parkiranje na Cankarjevi bo pobuda proučena.  
Rebalans se v prvem tromesečju dobro realizira, tudi na račun določenih enkratnih prihodkov in 
tega, kar je bilo dogovorjeno že v lanskem letu, na račun določenih investicij in občina zaenkrat 
nima problemov. Glede na napovedi novega rebalansa državnega proračuna pa se bo verjetno 
morala prilagoditi tudi občina.  
Pri Osnovni šoli Prestranek gre gledano v celoti, za relativno majhna sredstva in Nadzorni odbor 
ne bo imel posebnega dela.  
Za ureditev tržnice je občina Postojna pristopila k razgovorom z Avrigom že pred dvemi leti, 
tudi v OPPN Center je bila predvidena, žal to poteka prepočasi, zato bodo verjetno v prvi fazi 
prodajna stojna mesta nameščena tam, kjer so že bila v zimskem času, na platoju pred vhodom v 
market, kar se bo urejalo sočasno z ureditvijo trga. Dolgoročno pa se predvideva na območju 
avtobusne postaje.  
Cesta skozi Glince bo javna cesta in se bo financirala iz državnih sredstev, v kolikor bo lastnik 
država, v kolikor pa bo občinska cesta, jo bo financirala občina.   
Pri sanaciji plazu v  Stranah z določenimi posegi ni več mogoče odlašat. Zato bo na naslednji seji 
dan predlog, da se v okviru proračunske rezerve zagotovi maksimalno možno višino sredstev, da 
se pristopi k naslednji fazi.  
Dogajanja v Istrabenzu ne vplivajo na poslovanje družbe Turizem kras, ki posluje dobro. Za 
občino je bistveno, da je koncesijsko razmerje bilo podeljeno in da se koncesija izvršuje, kot je 
bila podpisana. Jama je formalno državna, vendar ni res, da Postojna nima od nje nič. Postojna in 
Pivka dobivata znatna sredstva za naše razvojne potrebe – Postojna preko miljon evrov, Pivka pa 
nekaj manj kot štiristotisoč evrov, ker se je država odpovedala svojemu delu skoraj v celoti. So 
pa take problematične in se lahko zgodi, da bo sredstva spet vzela država.  
 
Glede brezplačnega vrtca je predlog podprl glede na to, da država ni pokazala velike aktivnosti 
za pomoč. Cene vrtca občina že nekaj let ni povečala, pa vrtec kljub temu uspešno posluje.  
 
Upravna enota je zavrnila izdajo gradbenega  dovoljenja za ureditev Trga padlih borcev in 
območja pred knjižnico zaradi ceste, ki ni vrisana v OPPN Center. Glede ceste je bil podpisan 
sporazum med Stanovanjskim podjetjem Postojna in Župnijo Postojna v letu 1967, kjer je 
izrecno določeno da župnija ne nasprotuje gradnji stanovanjskega bloka, pod pogojem, da se 
ohrani  dostop z avtomobili do župnišča. Obstaja verjetnost, da ureditve trga ne bo mogoče 
izvesti v času počitnic. Gre za evropska sredstva in v kolikor občina ne bo uspela v zelo kratkem 
času pripraviti spremembo načrta, ne bo niti sredstev niti ureditve trga. 
 
Krožišče v Logu se bo končno uredilo, in sicer pred prvomajskimi prazniki ali pa takoj potem. 
 
V času praznovanja 100. obletnice  - 8. maja bodo dela na trgu potekala zelo intenzivno, ker je 
rok dokončanja 25. junija. Promet pa bo usmerjen mimo Mercatorja proti Postojnski jami. 
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Glede prostorov za Karitas je odgovoril, da se ureja na enak način kot se je za Rdeči križ in se  
pričakuje, da bo MORS objekt odstopil za 99 let, tako kot je to storil za Rdeči križ.  
 
ŽUPAN je odgovoril, da je novi vodja pogajalske skupine med občino in MORS, Muhič Darko.  
V najkrajšem možnem času bo sklical in dopolnil gospodarski strateški svet. 
Obvestil je svetnike, da potekajo predstavitve občinskega prostorskega načrta po krajevnih 
skupnostih in da so dokaj dobro obiskane in upa, da bodo načrti pravočasno sprejeti. 
 
O predlogu za pobudo občinskega sveta so razpravljali: Bajc Josip, Jakin Černe Magda in 
podžupan, 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna predlaga, da občinska uprava prouči možnost, da  se zagotovi 
brezplačno bivanje v vrtcu za vse otroke. 
ZA 12  glasov od 13 prisotnih, PROTI – 
 
Seja je bila zaključena ob 22. uri. 
 
 
Tončka Japelj                                                                                             Jernej Verbič 
Zapisničarka                                                                                                   ŽUPAN 
 


